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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen vakcinát fognak gyártani a Nemzeti 
Oltóanyaggyárban?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A május 21-ei rádióinterjújában elmondta, hogy a magyar kormány azért nem vesz részt az EU 
újabb Pfizer-rendelési keretszerződésében, mert a hamarosan felépülő Nemzeti Oltóanyaggyár ki 
fogja tudni szolgálni az országos igényeket. Ezzel kapcsolatban kérem, válaszoljon a következő 
kérdésekre!

Milyen oltóanyagokat fognak gyártani itt?
Mikor kezdődik pontosan a gyártás?
Mekkora gyártókapacitással működik majd a gyár?
Jelenleg 491 090 12-16 éves gyermek van, akiknek legalább 1 millió oltóanyagra lenne idén 
szüksége. Az ő igényeiket is képes lesz kiszolgálni az oltóanyaggyár?
Mivel az oltóanyaggyár nem épül fel az év végéig, ez azt jelenti, hogy a kormány idén nem tervezi a
16 éven aluliak oltásának megkezdését?

Tisztelettel várom válaszát!


